

《单词百科:flywheel是什么意思?flywheel怎么发音?flywheel的解释和用法》

英语单词flywheel是什么意思?flywheel怎么读?flywheel怎么发音?简答网为您整理了flywheel的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



flywheel怎么读

flywheel的读音:[flə 'wi:l]

flywheel的意思

1、n.调速轮;

flywheel的双语例句

1、Position flywheel and O ring on crankshaft and align bolt holes.

安装飞轮和O形环在曲轴上并对齐螺栓孔.

2、The "flywheel" battery, it is said, could power an electric car for 600 miles on a single charge.

据说“飞轮”电池充电一次就能驱动电动汽车行驶600英里。

3、The flywheel mounts to the engine's crankshaft and transmits engine torque to the clutch assembly.

飞轮安装在发动机曲轴上,它将发动机的扭矩传递给离合器总成。

4、The spring pivots over the fulcrum ring and its outer rim moves away from the flywheel.

膜片弹簧支承圈上的弹簧支枢以及其边缘运动远离飞轮。

5、The improvement of flywheel control system is spurred by high performance satellite attitude control system.

提高飞轮控制系统的性能对卫星姿态控制系统具有重要意义。

6、As the flywheel speeds up and down the frequency the magnetised spot passes the sensor.

当飞轮转速增大或者降低时,同样的磁标记点经过传感器的频率也随之变化。

7、When the clutch is applied, the flywheel transfers engine torque to the clutch disc.

当离合器啮合时,飞轮把发动机扭矩传给离合器片。

8、Remove the remaining converter (or engine flywheel) housing bolts.

卸去其他的转换器壳体 (或引擎飞轮) 螺栓。

9、It is to make the engine flywheel hole taper as clutch active.

它是将发动机飞轮的内孔做成锥体作为离合器的主动件。

10、The layout optimization of stiffeners for engine flywheel housing of a truck was discussed.

论述了载货汽车发动机飞轮壳加强筋的布置优化设计。

11、A new control strategy for a wind generation and flywheel energy storage combined

system was proposed.

针对于风力发电和飞轮储能联合系统,提出了一种新的控制策略.

12、The picture below shows the flywheel.

下面的图片显示了飞轮.

13、The theory of flywheel energy storage and its application are introduced in this paper.

摘要介绍了飞轮储能技术的基本原理和应用.

14、Remove tools and flywheel.

拆下工具和飞轮.

15、Because of its weight, the flywheel helps to smooth engine operation.

飞轮通过本身的质量使发动机运转平稳.

16、Remove the flywheel or converter drive platDiscard the old bolts.

拆卸飞轮和转换器驱动圆盘.扔掉旧的螺栓.

17、The flywheel a major part of the clutch.

飞轮是离合器的主要部件.

18、Facing on flywheel side of disc torn, gouged, or worn.

离合器片在飞轮侧的表面撕裂、擦伤或磨损.

以上是简答网为您整理的flywheel怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于flyw

heel的用法、flywheel的释

义、flywheel的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/flywheel>